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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2014 
Datum:  11. 4. 2018 
 

Z  A P I S N I K 
22. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 10. 4. 2018 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine 
Mirna, Glavna cesta 28, Mirna. 
 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Janez Bračko, Barica Kraljevski, Zoran Remic, Jožko Tomšič, 
Irena Dim, Vojko Strmole, Peter Smole 
 
Odsotni: Jure Novak, Igor Kašič 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Maja Anzelj, Valerija Jarm – OU 
Stanko Tomšič, direktor podjetja  Komunala Trebnje d.o.o. 
Brigita Železnik, vodja SOU mirnska dolina 
Rok Nose, Dolenjski list 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 7 članov in članic občinskega sveta in da je 

občinski svet sklepčen. Župan je najprej predlagal spremembo dnevnega reda, in sicer: 

 4. točka- Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Komunale Trebnje d.o.o., se prestavi na 2. točko, 

 6. točka- Letno poročilo skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina - medobčinski inšpektorat in 

redarstvo za leto 2017 – seznanitev, se prestavi na 3. točko, 

 7. točka- Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Mirna za leto 2017 – seznanitev, se prestavi 

na 4. točko, 

 doda se 5. točka- Kadrovske zadeve: 
 Seznanitev z odstopom predsednika Statutarno pravne komisije in člana Odbora za družbene dejavnosti   
 Predlog imenovanja člana (predsednika) Statutarno pravne komisije 
 Predlog imenovanja člana Odbora za družbene dejavnosti 

 vse ostale točke se ustrezno preštevilčijo 

 

ter pozval članice in člane občinskega sveta k razpravi o novem predlogu dnevnega reda. Razprave in novih predlogov 

za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je župan podal na glasovanje spremenjen 

DNEVNI RED 
1. Pregled in potrditev zapisnika 21. redne seje z dne 07.02.2018 
2. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Komunale Trebnje d.o.o.  
3. Letno poročilo skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina - medobčinski inšpektorat in 

redarstvo za leto 2017 – seznanitev 
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4. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Mirna za leto 2017 - seznanitev 
5. Kadrovske zadeve: 

 Seznanitev z odstopom predsednika Statutarno pravne komisije in člana Odbora za družbene 
dejavnosti   

 Predlog imenovanja člana (predsednika) Statutarno pravne komisije 
 Predlog imenovanja člana Odbora za družbene dejavnosti 

6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2018 – 
rebalans 2  

7. Predlog zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2017 z mnenjem NO 
8. Seznanitev s poslovanjem javnega zavoda Osnovna šola Mirna za leto 2017 in predlog Sklepa o 

razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki  
9. Zapisniki delovnih teles občinskega sveta – seznanitev 
10. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 21. redne seje z dne 07.02.2018 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 21. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 7. 2. 2018  
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Komunale Trebnje d.o.o.  
 
Uvodno predstavitev gradiva je podal direktor podjetja Komunala Trebnje d.o.o. Stanko Tomšič, ki je obrazložil razloge 
za novo investicijo. S potrditvijo sklepa bo javnemu podjetju Komunali Trebnje d.o.o. omogočena izvedba izgradnje 
novega poslovno logističnega centra. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna izdaja soglasje k zadolžitvi Komunale Trebnje d.o.o. za izgradnjo poslovno-
logističnega centra Komunale Trebnje d.o.o. ter za nakup in opremo prostorov v Mrliški vežici Trebnje 
do višine 3.000.000 EUR. 
 

2. Komunala Trebnje d.o.o. najema kredita ne sme zavarovati s stvarnim  premoženjem, ki je namenjeno 
izvajanju javne oziroma javne gospodarske službe. 

 
3. Komunala Trebnje d.o.o. sredstva za servisiranje dolga zagotovi iz neproračunskih virov. 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 3. točki 
Letno poročilo skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina - medobčinski inšpektorat in redarstvo za 
leto 2017 – seznanitev 
 
Letno poročilo je članom občinskega sveta podrobno predstavila vodja skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška 
dolina (v nadaljevanju: SOU), ga. Brigita Železnik. Izpostavila je aktivnosti, ki jih je v letu 2017 izvedla SOU s poudarkom 
na odlaganju komunalnih odpadkov in prometu, predvsem v smislu preventive in izdajanja opozoril.  
Župan je pohvalil delo medobčinskega inšpektorata predvsem okoli ribnika na Mirni.  
 
Predsednik Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP), Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa. 
 
RAZPRAVA: 
Vojka Strmoleta je zanimalo, kako se izvaja nadzor za zaščito premoženja. 
Brigita Železnik je povedala, da je pristojnost redarja izvajanje nadzora nad kulturno dediščino (kipi, spomeniki, 
zaščitene stavbe), medtem ko so nelegalne gradnje v pristojnosti gradbene inšpekcije. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna se seznani z Letnim poročilom Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška 
dolina - Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2017. 

 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Mirna za leto 2017 - seznanitev 
 
Vodja SOU, ga. Brigita Železnik je prisotnim pojasnila, da je bilo izvajanje občinskega programa varnosti v letu 2017 
uspešno. 
 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o oceni izvajanja občinskega programa varnosti Občine Mirna v letu 
2017. 

 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Kadrovske zadeve: 

 Seznanitev z odstopom predsednika Statutarno pravne komisije in člana Odbora za družbene 
dejavnosti   

 Predlog imenovanja člana (predsednika) Statutarno pravne komisije 
 Predlog imenovanja člana Odbora za družbene dejavnosti 
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Predsednik KMVVI, Janez Bračko je člane seznanil s pisno odstopno izjavo Jureta Novaka, dosedanjega predsednika 
Statutarno pravne komisije (v nadaljevanju: SPK) in člana Odbora za družbene dejavnosti  (v nadaljevanju: ODD). 
Skladno s pravno podlago je predsednik KMVVI članom OS pripravil predlog novih imenovanj. 
 

ZAP. PRIIMEK IN IME FUNKCIJA PREDLAGATELJ OPOMBA 

1. Barica Kraljevski 
 

članica ODD 
  

predsednik KMVVI članica OS 
podžupanja 

2. Irena DIM članica SPK 
  

predsednik KMVVI članica OS 
 

3. Vojko Strmole predsednik SPK 
  

predsednik KMVVI član OS 
dosedanji član SPK 

 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna ugotavlja, da je Juretu Novaku, dosedanjemu članu Odbora za družbene 
dejavnosti ter predsedniku Statutarno pravne komisije prenehal mandat, saj je dne 06.04.2018 podal 
odstopno izjavo.  

 
2. Občinski svet Občine Mirna  
 za članico Odbora za družbene dejavnosti imenuje podžupanjo Barico Kraljevski, 
 za članico Statutarno pravne komisije imenuje Ireno Dim,  
 za predsednika Statutarno pravne komisije imenuje Vojka Strmoleta. 

 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 

 
K 6. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2018 – rebalans 2  
 
Uvodno predstavitev Odloka je obrazložila Maja Anzelj. Povedala je, da se rebalans 2 predlaga zaradi uskladitve  
projektov, ki so tik pred izvedbo in za katere smo prejeli sofinancerska sredstva (Investicijsko vzdrževanje cest, UGO, 
PIC Mirna – 2. faza). Poudarila je, da se z rebalansom povečujejo tudi tekoči odhodki.  
 
Župan Dušan Skerbiš je povedal, da je v predlogu rebalansa premalo zagotovljenih sredstev na projektu PIC Mirna – 2. 
faza, glede na pridobljeni ponudbi za izvedbo projekta.  
 
Predlog Odloka so obravnavali naslednji odbori: 
- Odbor za proračun in lokalno samoupravo (OPLS): predsednik OPLS, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je 

potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka s spremembami, ki jih je 
sprejel OPLS na 13. seji, dne 29.03.2018. 

- Odbor za okolje in prostor (OOP): predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 

- Odbor za družbene dejavnosti (ODD): zaradi odsotnosti predsednika, je Irena Dim, članica odbora za ODD 
povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagala sprejem predlaganega Odloka. 

- Statutarno pravna komisija (SPK): zaradi odsotnosti predsednika in predsedujočega na zadnji seji SPK, je Zoran 
Remic, član SPK povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem 
predlaganega Odloka.  

- Odbor za gospodarstvo (OG): predsednik OG, Peter Smole, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 

Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 



5 
 

SKLEP:  
1. Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Mirna za leto 2018 v predloženi vsebini s spremembami, kot jih je sprejel Odbor za proračun in lokalno 
samoupravo na 13. seji, dne 29.03.2018: 
 

  
 

2. Sprejme se Sklep o zadolžitvi za leto 2018. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 7. točki 
Predlog zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2017 z mnenjem NO 
 
Uvodno predstavitev Odloka je obrazložila Maja Anzelj, ki je predstavila večje investicije, ki so bile realizirane v letu 
2017. Gradivu je bilo priloženo tudi mnenje Nadzornega odbora. 
 
Predlog so obravnavali naslednji odbori: 
- OPLS: predsednik OPLS, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS 

predlagal sprejem zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2017 (v nadaljevanju: ZR 2017). 
- OOP: predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS 

predlagal sprejem ZR 2017. 
- ODD: zaradi odsotnosti predsednika, je Irena Dim, članica odbora za ODD povzela razpravo, ki je potekala na 

pristojnem delovnem telesu in predlagala sprejem ZR 2017. 
- SPK: zaradi  odsotnosti predsednika in predsedujočega na zadnji seji SPK, je Zoran Remic, član SPK povzel 

razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem ZR 2017. 
- OG: predsednik OG, Peter Smole, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS 

predlagal sprejem ZR 2017. 
 

Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP:  
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Mirna za leto 2017. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 8. točki 
Seznanitev s poslovanjem javnega zavoda Osnovna šola Mirna za leto 2017 in predlog Sklepa o razporeditvi 
presežka prihodkov nad odhodki  
 
Uvodno seznanitev s poslovanjem javnega zavoda OŠ Mirna je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka I.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji sklep:  
 
SKLEP:  
Javni vzgojno-izobraževalni zavod OŠ Mirna presežek prihodkov nad odhodki iz preteklih let v višini 6.800 EUR 
razporedi na naslednji način:  

- za Vrtec Deteljica: v višini 6.800 EUR za odpravnino ob upokojitvi za zaposleno v Vrtcu Deteljica v letu 
2018; 

- preostanek sredstev prihodkov nad odhodki se ne razporedi.   
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 9. točki 
Zapisniki delovnih teles občinskega sveta – seznanitev 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 

 13. Seje Odbora za proračun in lokalno samoupravo z dne 29. 3. 2018 
 14. Seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 29. 3. 2018 
 19. seje Odbora za okolje in prostor z dne 4. 4. 2018 
 20. seje Statutarno pravne komisije z dne 4. 4. 2018 
 12. seje Odbora za gospodarstvo z dne 9. 4. 2018 
 12. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 10. 4. 2018 

Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 

 
K 10. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil s pomembnejšimi z aktivnostmi, ki trenutno potekajo: 

- v zaključni fazi je izvedba 1. faze povezovalnega vodovoda na Selu; 
- obvoznica: PGD je v izdelavi, država izvaja prve cenitve za odkupe (Gregorčičeva hiša); 
- parkirišče za avtodome bo v prvi fazi urejeno na parkirišču nasproti KD Partizan v letošnjem letu; 
- zasebni investitor je izrazil interes po gradnji 7 manjših stanovanjskih blokov na območju Sotle;  
- stavba ljudske tehnike je predvidena za rušenje, ker je objekt črna gradnja;  
- najavil je gradnjo varovanih stanovanj (zasebni investitor) in urejanje centra Mirne na območju bivšega 

Preventa (obje zasebni investitor). 
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VPRAŠANJA: 
Janez Bračko  je ponovno opozoril na problem parkiranja v času pogrebov okoli pokopališča Sveta Helena. 
Vojko Strmole: kakšna je situacija v zvezi z DOLB.  
Župan je povedal, da se je investitor pritožil in da zadeva še ni rešena. UE Trebnje je zavrgla izdajo gradbenega  
dovoljenja, saj na predmetnem območju ni dovoljena gradnja proizvodnih objektov (proizvodnja toplotne energije), 
ampak gre za območje centralnih dejavnosti – možna je izgradnja objekta za DOLB.  
Vojko Strmole: Ali je g. Kuselj oz. podjetje Halo pesek d.o.o. še vedno lastnik zemljišča. 
Župan je pritrdil in dodal, da želi zemljišče odkupiti Franc Frelih za gradnjo varovanih stanovanj. 
Zoran Remic: Ali je soglasje, ki ga je izdal OS v letu 2015 za izvajanje dejavnosti distribucije toplote kot tržne dejavnosti   
g. Kuslju oz. podjetju halo pesek d.o.o. poteklo?  
Župan je pritrdil. 
 
Seja je bila zaključena ob 18.00. 
 
 
zapisala:         ŽUPAN 
Lidija Uhan                   Dušan Skerbiš   
      


